

2024-2025 年度家教會暨佛青團新春天壇大佛、寶蓮禪寺齋宴、昂坪 360 纜車、  
大澳親子一天遊

敬啟者:

本校家長教師及佛青團會定於二零二五年二月十六日舉辦新春親子一天遊，詳情如下:

日期:	二零二五年二月十六日
集合地點 及時間:	本校，早上 8:30(回程:下午 4:30)
行程簡介:	1. 早上集合後，乘旅遊巴到東涌，然後轉乘昂坪 360 纜車到昂坪。 2. 天壇大佛禮佛 3. 午膳於寶蓮禪寺享用齋菜 4. 遊覽大澳水鄉
費用:	本校學生及家長教師會會員每位 150 元， 其他人士每位 200 元
名額:	一百一十人，先到先得，額滿即止。
報名方法:	請填妥回條，連同報名費，於截止日期前交校務處鄭小姐。
負責人:	李曙衛及何永平老師
備註:	1. 如集合時間前兩小時天文台懸掛八號或以上風球或黑色暴雨訊號，團費不獲發還，旅行將會改期。(一/三號風球及黃色/紅色訊號團隊照常出發)。 2. 如天文台於團隊旅途中懸掛黑色暴雨訊號、8 號風球或以上，基於安全問題，團隊將取消，有關費用不作退款。 3. 是次新春親子一天遊的原價為每位\$388。

此致  
貴家長

佛教葉紀南紀念中學  
家長教師會秘書



李曙衛老師 謹啟

二零二五年一月二日

2425-176

2 January 2025

Dear Sir/Madam,

2024-2025 One-Day Family Tour to Tian Tan Buddha, Po Lin Monastery Vegetarian Banquet,  
Ngong Ping 360 Cable Car, and Tai O (By PTA and Buddhist Youth Fellowship)

The Parent-Teacher Association and Buddhist Youth of our school scheduled to hold a One-Day Tour on February 16, 2025. Details are as follows:

Date :	2025-02-16
Meeting location and time:	School, 8:30am (Return - 4:30 pm)
Itinerary summary:	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. After gathering in the morning, we will take a coach to Tung Chung, and then take the Ngong Ping 360 cable car to Ngong Ping.</li> <li>2. Paying respects at the Tian Tan Buddha.</li> <li>3. Enjoy a vegetarian meal at Po Lin Monastery.</li> <li>4. Visit Tai O Fishing Village</li> </ol>
Fee:	Students and PTA members : HKD 150. Others: HKD 200 each
Number of places :	110 people, first come, first served, until full.
Registration method:	Complete the reply slip and submit it along with the registration fee to Miss Cheng at the school office before the deadline.
Persons:	Lee Chu Wai and Ho Wing Ping
Remarks:	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. If the Observatory issues a No. 8 or higher tropical cyclone warning signal or a black rainstorm warning two hours before the gathering time, the group fee will not be refunded, and the trip will be rescheduled. (The trip will proceed as scheduled for No. 1/3 signals and yellow/red rainstorm signals.)</li> <li>2. If the Observatory issues a black rainstorm warning signal or a No. 8 or higher tropical cyclone warning during the group's trip, the trip will be canceled for safety reasons, and fees will not be refunded.</li> <li>3. The original price for this One-Day Tour is \$388 per person.</li> </ol>

Yours sincerely,

Lee Chu Wai

Lee Chu Wai  
Secretary of PTA  
Buddhist Yip Kei Nam Memorial  
College